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Dank en we spraken elkaar net al. Het zullen een paar interessante maanden gaan worden. Dat |laatste punt vraagt ook discipline
vanuit onze kant. Wij hadden het hier al even over tijdens MT bedrijfsvoering maar wij houden zelf de stukken en mailstroom ook

redelijk in stand. In de hectiek vanaf februari kijken of we intern ook gestructureerd en agile (sorry) door de crisis komen. Dus

vooral duidelijke afspraken maken over de verschillende taken en niet met 4 man aan één stuk meer werken enzo.

Fijne avond,

5.1.2¢

Van:BEB (5.1.20JEEM ominvws.ni>
Verzonden: donderdag 7 januari 2021 17:04

PIAS JFoERY
@minvws.nl>

Onderwerp: terugkoppeling BTC-19

Hoi allemaal,

Zojuist een interessant BTC-19 gehad, inclusief een blik op de Defensie-kalender (met schaars geklede mannen) bij [ERE op de

werkkamer. ©

- Het beeld is nog onduidelijk, omdat in de komende dagen duidelijk moet worden of de groei van 3000 besmettingen in

een dag een effect is van de feestdagen of dat dit een incidentele uitschieter is. Daar kan het RIVM nu nog niks over

zeggen.
- De liaison van NCTV gaf aan dat het er een aantal scenario’s wordt voorgelegd in het Catshuisberaad (verlenging van de

lockdown, verzwaring van de lockdown of terug naar pakket 13 november). Waarschijnlijkste scenario is verlenging van

de lockdown, wat vooral afhangt van wat het OMT gaat zeggen over de VK-variant en de besmettelijkheid ervan bij
kinderen.

- Over die besmettelijkheid is eigenlijk nog niet zo veel te zeggen, want de GGD is nog volop aan het onderzoeken in

Lansingerland. Uit het VK komen wel berichten (via 1Z) dat het vooral besmettelijker is onder middelbare scholieren.
- Mogelijkerwijs heeft dit ook consequenties voor het testbeleid bij kinderen onder de 12 jaar, bijvoorbeeld dat bij een

besmetting een hele klas moet worden getest. (Daar vind ik van alles van, maar dat doet er hier niet toe.)
- Team vaccinaties schuift volgende week aan: daar is begrijpelijkerwijs veel behoefte aan bij de BTC-aanwezigen.
- Er zijn blijkbaar veel WOB-verzoeken, die vragen om per maand de relevante documenten te overleggen. Januari 2020

en februari 2020 worden nu voorgelegd aan de betrokken directies, en dat zijn al 50 stukken die moeten worden

beoordeeld door de beleidsdirecties.

Dat betekent dus iets voor het aantal documenten als de maanden komen waarin het er echt over ging. Er werd dus aandacht

gevraagd voor de doorlooptijden van hoe die stukken dan te beoordelen, en vooral door wie. (Ik verheug me er niet

op...) Daar wordt volgende week met over overlegd, om te voorkomen dat directies hier volledig in gaan

verzuipen.

Met vriendelijke groet,
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